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INFORMASJON	TIL	HIET	
 
 
Generalforsamling ble avholdt med valg av nytt styre den 30.mai. På generalforsamlingen har alle 
andelseiere stemmerett og møtet er også åpent for de som leier. Generalforsamling med beboermøte 
etterpå er den viktigste arenaen for å samles og diskuterer de temaene som er viktig for at alle skal 
trives i borettslaget vårt. Mange takk til dere som kom! Nytt styre og kopi av protokoll fra 
generalforsamlingsdelen har dere fått i posten fra usbl nylig. Kontakt med styret skjer gjennom epost 
til styret@ulvehiet.no eller i Facebook gruppen vår.  

 
 
Tema som ble diskutert og som styret og arbeidsgrupper nå jobber med: 

 

o Brannsikkerhet; heldekkende brannvarslings system er planlagt installert i alle leiligheter ila 
høsten 2018. Ingen lagring av materiale må gjøres i oppgangene, heller ikke midlertidig. Flere 
dører må byttes til branndører. 
 

o Annen HMS; gi styret beskjed om dere oppdager noe som kan være farlig eller foruroligende.  
 

o Sykler; vi prøver å få mer orden på sykkelparkering slik at de som faktisk bruker sykkel har 
enkel og gode parkeringsmuligheter. Arb.gruppe er etablert.  
 

o Barnevogner og lagring; vi ønsker at de som har barn og behov for daglig bruk av barnevogn 
får enkel plass til dette. Arb.gruppe etablert. 
 

o Vaskekjeller; Hvis stort nok behov og praktisk organisering er mulig, vil vi vurdere å videreføre 
denne ordningen, men det forutsetter initiativ fra dem som ønsker å bruke den. Vi forsøker å 
etablere arb.gruppe. Send epost til styret dersom det gjelder deg. 
 

o Bruk av felles areal i bakgården; Forslag om å ta kontakt med de andre borettslagene for å 
diskutere støy, grilling etc. 
 

 
 

God sommer til dere alle fra nytt styre og Siri – styreleder J  


